
Skolebestyrelsesmøde den 10. januar 2022 
 

Tidspunkt: Kl. 19.00 til 21.00 på Teams 
 

Deltagere Forældrerepræsentanter: Anny Birgitte Kristensen, Charlotte Langerskov, Amal Beydas, 

Jesper Bjørn Bak, Per Bregner Carlsen, Christian Christiansen og Annemette Wullum. 
  

 Medarbejderrepræsentanter: Hanne Mortensen og Helle Holm 
  

Elevrådsrepræsentanter: Tilde Bach Knudsen eller Mathilde Thomsen 
 

Ledelsen: Lars Kirk (skoleleder) 
  

Afbud: Christian Christiansen og Charlotte Langerskov 
 

Mødeleder: Jesper Bjørn Bak 
 

Referent: Lars Kirk 
 

Emne Bemærkninger  
1. Godkendelse af ref. 

fra mødet den 2. 

december 

Godkendt. Spørgsmål til de besluttede retningslinjer for lejrskoler 

ang. ”kostprisen” – bestyrelsen er enige om, at den fortsat ligger 

på 75 kr. pr. dag. 

19.00-

19.05 

2. Elevrådet Ikke til stede. 19.05-

19.20 

3. Ordensregler Fokus på skolens politik ift. at forlade matriklen. Ordensregler 

vedhæftes. 

Fokus hvert år i udskolingen på ordensregler og ”progression i 

privilegier” for netop at understøtte voksende selvstændighed. 

Forskellige syn på, hvad selvstændiggørelse og dannelse 

indebærer og peger på ifm. denne beslutning. 

Formelt set fastsætter bestyrelsen skolens ordensregler – vigtigt at 

pointere, hvis de ændres, at skolen principielt bare håndhæver de 

ordensregler, der besluttes i bestyrelsen. 

Hvis der åbnes op for at lade 9. årgang gå i Coop365, vil vi sætte 

nogle grænser ift. hvad man bringer ind på skolen 

(overensstemmelse med kostpolitik). 

Der var flertal blandt de forældrevalgte til at gå videre med en 

tilladelse. Et lille udvalg bestående af Jesper, Lars og Hanne 

kommer med et udkast til ”tredjebehandling” på næste møde, 

indeholdende regler for ordningen samt forslag til starttidspunkt. 

19.20-

19.45 

4. Brug af Aula og 

EasyIQ 

Retningslinjer og spørgsmål til mulighed for større standardisering 

ift. hvordan især lektier formidles. 

Fra skolens side er vi interesserede i at gøre det let for elever og 

forældre at vide, hvad der forventes af dem. 

Der kan være god grund til, at der gælder forskellige standarder 

for de tre trin, det skal passe til elevernes alder. 

Opfordringen fra en forælder til større standardisering er hermed 

givet videre, og emnet bliver taget op i hhv. indskoling, mellemtrin 

og udskoling. 

Hvis forældre oplever store udsving i måden, lektier mv. formidles 

inden for trin/årgang, er man velkommen til at henvende sig til de 

enkelte årgangsteams.  

19.45-

20.00 

5. Økonomisk struktur 

og aktuel status 

Forbrug pr. 30/11 præsenteret. Vi ser tydeligt effekterne af de 

igangsatte reduktioner pr. august 2021, selv om de med novembers 

udgang kun har slået igennem i fire måneder. Det samlede forbrug 

for 2021 står fortsat til en stor, men forventet overskridelse, hvilket 

forvaltningen er fuldt orienteret om og indforstået med. Målet er 

fortsat at vende skuden fra næste år og derefter bruge et passende 

20.00-

20.30 



antal år på at afvikle oparbejdet underskud, uden at det går ud 

over kvaliteten. 

På næste møde forventer vi at have det endelige regnskab for 2021 

og de nødvendige oplysninger til at drøfte budget for 2022. 

6. Aakjærskolen og 

integration i 

midtbyen 

Nyt børne-/familieudvalg – vi henvender os på ny om vores 

henvendelse vedr. integration i midtbyen, og ønsker dialog med 

udvalget. 

 

20.30-

20.40 

7. Meddelelser 

(Orienteringspunkt). 

Status på opstart med fysisk fremmøde igen, smitte osv. 

Forældrene har generelt bakket op om både test og vaccine, og der 

blev afhentet et flot antal selvtest inden eleverne mødte i skole igen 

i sidste uge. 

20.40-

20.50 

8. Evt. Forslag om at invitere fx kommende 0. årgangs forældre, når vi 

opfører musical, forventeligt til april – det er altid en imponerende 

forestilling. 

20.50-

21.00 

9. Kommende 

punkter. 

08-02-2022: Budget for 2022 

23-03-2022: Kostpolitik. 

23-03-2022: Synlig branding – nyt tilbud. 

23-03-2022: Principper for undervisningens organisering, 

herunder elevernes undervisningstimetal på hvert klassetrin, 

skoledagens længde mv. 

Juni 2022: Skema for næste skoleår forelægges bestyrelsen til 

kommentering 

 

 

Referatet godkendt: 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Per Bregner Carlsen Amal Beydas 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Annemette Wullum Anny Birgitte Kristensen 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Christian Christiansen. Charlotte Langerskov 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Jesper Bjørn Bak. Helle Holm, medarbejderrep. 

 

 

_____________________________  

Hanne Mortensen, medarbejderrep.  

 

 

 

 

Referatet læst: 

 

 

 

_____________________________ 

Lars Kirk, skoleleder 
 



 
Kommende bestyrelsesmøder: 
08. februar, kl. 19.00 til 21.00. 
23. marts, kl. 19.00 til 21.00. 
21. april, kl. 19.00 til 21.00. 
16. maj, kl. 19.00 til 21.00. 
14. juni, kl. 19.00 til 21.00. 

 


